
Burgemeester, leden van de gemeenteraad van Hengelo en andere betrokkenen. 

 

We zijn hier om u de resultaten te melden van wat de mensen vinden van het 

verkopen van de aandelen van het energiebedrijf. 

Sinds januari toen de plannen voor de verkoop van Essent bekend werden 

hebben wij iedere zaterdag in de stad, weer of geen weer, met honderden 

mensen gesproken. 

En wat blijkt? Er is weinig of geen begrip voor het uit handen geven van de 

energiebedrijven. 

Maar er is wel een grote hekel onder de mensen aan de vele reclames van de 

energiebedrijven en het steeds maar weer bellen voor nieuwe aanbiedingen. Dat 

alles brengt ons geen schonere en goedkopere energie. Dat brengt ons ook geen 

betere dienstverlening. 

Bij een opinieonderzoek van TNS NIPO in september vorig jaar bleek dat 68 % 

van de Nederlanders het met ons eens is. De energie moet in handen van de 

overheid blijven. Een recent onderzoek van RTL-Z gaf aan dat inmiddels meer 

mensen die overtuiging hebben, namelijk drie kwart van de ondervraagden.  

Hier in Hengelo hebben we in twee maanden 1000 handtekeningen en meer 

opgehaald.  

De mensen willen dat het energiebedrijf een nutsbedrijf moet blijven.  

Want het verkopen betekent dat onze overheid geen vat meer heeft op de 

levering van energie, en dat onze gekozen volksvertegenwoordigers met lege 

handen blijven staan.  

 

Vandaar een krachtig pleidooi van ons Hengeloërs, doe als de gemeente Zwolle, 

Brunssum, Oss, Heerlen, Staphorst, Dalfsen, Zwartewaterland en wie weet ook 

de provincie Brabant: Verkoop de Essent aandelen niet. 

Ik dank u wel! 

En Alstublieft! 


